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Abstract (en)
[origin: US2017313455A1] The invention relates to a processing device for foil pouches, comprising a plurality of pouch receiving elements arranged
side by side, each of them being configured to receive and transport one foil pouch, a plurality of pairs of oppositely disposed ramps arranged
successively in the direction of transport, the pouch receiving elements being transported in a guided manner along said ramps when in operation,
the distance of oppositely disposed ramps defining the width of the pouch receiving elements, and an adjusting element configured to automatically
adjust the distance transversely to the direction of transport between oppositely disposed ramps.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Verarbeitungsvorrichtung (1) für Folienbeutel (2) umfassend mehrere nebeneinander angeordnete Beutelaufnahmen,
die jeweils zum Aufnehmen und Transportieren eines Folienbeutels ausgebildet sind, mehrere in Transportrichtung (5) hintereinander angeordnete
Paare gegenüberliegender Rampen (8a,8b), entlang derer die Beutelaufnahmen im Betrieb geführt transportiert werden, wobei der Abstand
gegenüberliegender Rampen die Breite (b) der Beutelaufnahmen definiert, und eine Verstelleinrichtung, die zum automatischen Verstellen des
Abstands quer zur Transportrichtung (5) zwischen gegenüberliegenden Rampen (8a,8b) ausgebildet ist.
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